
  

 

 
Univerza v Ljubljani   
Pravna fakulteta  
Študentski svet 
 
Datum: 28. 9. 2021 
 
 

ZAPISNIK 
6. redne seje Študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani 

 
Seja je potekala v torek, 28. 9. 2021, ob 18.00 uri v vijolični predavalnici 

Pravne fakultete. 
 
 
 
Na seji so bili prisotni:  
Neža Avbelj, Urban Lečnik Spaić, Kristijan Briški, Nika Podakar, Sara Gorinjac, 
Žiga Hrovat, Andrej Fatur, Kiar Istinič, Beluar Nasufi. 
 
Opravičeno so bili odsotni:  
/ 
 
Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika 5. redne seje, 4. in 5. korespondenčne seje ŠSPF; 
3. Volitve predstavnikov študentov v organe PF; 
4. Posodobitev spletne strani; 
5. PCT in študijsko leto 2021/2022; 
6. Pritožbe pri predmetu Ekonomija B1; 
7. Študentska mnenja; 
8. Sprememba Pravilnika o volitvah v Študentski svet Pravne fakultete; 
9. Razno. 

 
 
 
 



  

 

Sejo je začela Predsednica ŠS PF Sara Gorinjac s pozdravom vseh prisotnih na 6. 
redni seji študentskega  sveta Pravne fakultete in potrdila, da je ŠSPF sklepčen. 
 
Predsednica ŠS PF je predlagala, da se na dnevni red umesti 8. točka – 
Sprememba Pravilnika o volitvah v Študentski svet Pravne fakultete. Ker ni bilo 
pripomb, je Predsednica ŠS PF dala dnevni red, vključno s spremembami, na 
glasovanje.    
 
 

1. Potrditev dnevnega reda 
 
Predlog sklepa št. 1:  
Potrdi se predlagani dnevni red 6. redne seje vključno s predlaganimi 
spremembami. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 1 sprejet. 
 
 

2. Potrditev zapisnika 5. redne seje, 4. in 5. korespondenčne seje ŠSPF. 
 
Predlog sklepa št. 2:  
Potrdi se zapisnik 4. korepondenčne seje ŠSPF z dne 22. 6. 2021. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 2 sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 3:  
Potrdi se zapisnik 5. korespondenčne seje ŠSPF z dne 10. 8. 2021. 
 
Rezultati glasovanja: 



  

 

ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 3 sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 4:  
Potrdi se zapisnik 5. redne seje ŠSPF z dne 11. 6. 2021. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 4 sprejet. 
 
Andrej Fatur je po  opravljenih  glasovanjih vprašal Niko Podakar, zakaj  je na seji 
Komisije za študijske zadeve glasovala za sklep, ki je v nasprotju s potrebami in 
interesi študentov. Nika pravi da je glasovala proti sklepu, zato je Predsednica ŠS 
PF rekla, da bo zadevo preverila pri prodekanu za študijske zadeve in odgovor 
sporočila na naslednji seji. Andrej Fatur je pokazal tudi zapisnik seje omenjene 
komisije, ki potrjuje njegove navedbe.  
 
 
 
  



  

 

 
3. Volitve predstavnikov študentov v organe PF  

 
Predsednica ŠS PF poroča, da je dobila vprašanje ali lahko kandidati izbirajo, kako 
se bodo predstavilio - na daljavo ali v živo. Povedala je, da to ni mogoče, saj se 
seja ŠS PF izvaja ali v celoti v živo, ali pa na daljavo, ko ni omejitev zbiranja in da 
ŠSPF ni online svet. 
 
Pri tej točki je na sejo prišel član ŠS PF Kiar Istinič. 
 
Nato so se predstavili kandidati za organe PF UL po sledečem vrstnem redu: 
 

• Komisija za pritožbe: Maja Vizjak, 
• Senat: Robert Babič, Matej Igličar, Kristijan Briški, Samo Čigon 
• Komisija za tutorstva: Matej Igličar, Nika Podakar  
• Disciplinska komisija: Kristijan Briški 
• Komisija za razvojno in raziskovalno delo: Jan Krajnik, Peter Šujica 

 
Po predstavitvah kandidatov, so jim člani ŠS PF postavili dodatna vprašanja. Po 
zaključenih vprašanjih so kandidati zapustili prostor in pričelo se je glasovanje. Pri 
glasovanju, kjer je bilo več kandidatov, je vsak član ŠS PF povedal za katerega od 
kandidatov glasuje.  
 
Predlog sklepa št. 5:  
Za članico Komisije za pritožbe študentov Pravne fakultete se izvoli Maja Vizjak. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 9 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 5 sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 6:  
Za članica Disciplinske komisije Pravne fakultete se izvoli Kristijan Briški. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 9 
PROTI: 0 



  

 

VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 6 sprejet. 
 
 
Predlog sklepa št. 7:  
Za člana Senata Pravne fakultete se izvoli Kristijan Briški. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 9 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 7 sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 8:  
Za člana Senata Pravne fakultete se izvoli Matej Igličar. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 9 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 8 sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 9:  
Za člana Senata Pravne fakultete se izvoli Robert Babič. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 3 
 
Sklep št. 9 sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 10:  



  

 

Za člana Senata Pravne fakultete se izvoli Samo Čigon. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 3 
 
Sklep št. 10 sprejet. 
 
Glasovanje o članu Komisije za razvojno in raziskovalno delo. Izvoljen je kandidat, 
ki je prejel največ glasov ZA: 

• Peter Šujica – 2 glasova 
• Jan Krajnik – 7 glasov 

 
Predlog sklepa št. 11:  
Za člana Komisije za razvojno in raziskovalno delo Pravne fakultete se izvoli Jan 
Krajnik. 
 
Rezultati glasovanja: 
Število glasov ZA: 7/9 
 
Sklep št. 11 sprejet. 
 
Glasovanje o članu Komisije za tutorstvo. Izvoljen/a je kandidat/ka, ki je prejel 
največ glasov ZA: 

• Nika Podakar – 1 glas 
• Matej Igličar – 8 glasov 

 
Predlog sklepa št. 12:  
Za člana Komisije za tutorstvo Pravne fakultete se izvoli Matej Igličar. 
 
Rezultati glasovanja: 
Število glasov ZA: 8 
 
Sklep št. 12 sprejet. 
 

4. Posodobitev spletne strani 
 



  

 

Predsednica ŠS PF je prisotne člane, ki so se javili za sodelovanje pri 
posodabljanju spletne strani vprašala, ali se je projekt že kaj premaknil. Prisotni 
člani so ji povedali, da napredka še ni bilo. 
 
 

5. PCT in študijsko leto 2021/2022 
 
Beluar Nasufi je pri tej točki odšel iz seje. 
 
Predsednica ŠS PF je pri tej točki povedala, da je na Kolegiju dekana in nato še na 
Senatu podala predlog glede izvedbe študijskega procesa. Pri tem je pomemben 
predlog, da bi lahko študenti, ki so bolni, predavanja spremljali vzporedno preko 
Zooma. Vodstvo fakultete zaenkrat ne razmišlja o tej opciji. Predsednica ŠS PF 
prelaga, da se na Komisiji za študijske zadeve spregovori o predlogu, da je ZOOM 
vzporeden predavanjem v živo. Dopis bo pripravila predsednica ŠS PF.  
 
Samotestiranje za študente bo potekalo ob ponedeljkih med 7.00 in 7.45. 
Predsednica je predlaga, naj bo predlog ŠS PF, da se doda dodatni termin za 
možnost samotestiranja. ŠSPF predlaga vodstvu fakultete, da se da študentom na 
voljo še en termin za samotestiranje. Nika Podakar pa sprašuje kako je s karanteno 
za študente v primeru okužbe, oziroma kakšen je postopek po zaznani okužbi.  
 
Predlog sklepa št. 13:  
ŠSPF predlaga vodstvu fakultete, da se da študentom na voljo še en termin za 
samotestiranje.  
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 13 sprejet. 
 

6. Pritožbe pri predmetu Ekonomija B1 
 
Predsednica ŠS PF je vprašala, kdo bi pripravil odgovor na anonimno pismo glede 
predmeta Ekonomija B1. Javil se je Kristijan Briški, ki bo pripravil odgovor. 
 
Pri tej točki, so se člani pogovarjali tudi o smiselnosti pridobitve statistike ocen pri 
predmetu Ekonomija za zadnjih 5 let. Enotnega mnenja ni bilo, predlog je šel nato 



  

 

na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 14:  
ŠS PF zaprosi za statistiko ocen pri predmetu Ekonomija B1 za dobo zadnjih 5 let 
po izvajalcih. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 4 
PROTI: 4 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 14 ni sprejet. 
 

7. Študentska mnenja v postopku habilitacije 
 
Pri tej točki, je Predsednica povedala, da je potrebno napisati habilitacijsko 
mnenje za dr. Jadranko Sovdat. Habilitacijsko mnenje, ki ga je napisala Nika 
Podakar bo zaradi napak popravil Žiga Hrovat. 
 

8. Sprememba Pravilnika o volitvah v Študentski svet Pravne fakultete 
 
Predsednica ŠS PF je, skupaj s članoma ŠS PF Kristijanom Briškijem in Kiarom 
Istiničem predlagala spremembo 12. člena Pravilnika o volitvah v Študentski svet 
Pravne fakultete. Sprememba se nanaša na spremembo, ki je bila sprejeta na 6. 
korespondenčnem glasovanju ŠS PF. 
 
Predsednica ŠS PF je pisala as. Rataju kako je s časovnim potekom volitev in v 
kakšnih časovnih intervalih prihajajo. As. Rataj je odgovoril, da velika večina 
študentov glasuje v okviru 4 ur.  
 
Pri predlogu sprememb, sta Nika Podakar in Urban Lečnik Spaić, sta povedala, da 
sta glasovala proti spremembi Pravilnika na korespondenčnem glasovanju, ker se 
s tem lahko krajša čas izvedbe volitev, kar tudi vpliva na volilno pravico. Prav tako 
sta napovedala, da bosta glasovala proti spremembi, ki je bila predlagana na seji, 
saj je premalo oprijemajoča v delu, ki se nanaša na glasovanje v živo. Drugi člani, 
se s tem niso strinjali, med drugim so poudarili, da smisel spremembe ni krajšanje, 
temveč zgolj uskladitev s pravilnikom ŠSUL, kar študentskim svetom omenjeni 



  

 

pravilnik tudi izracno nalaga. Poudarili so tudi, da vsak povprečen študentov prava 
in še posebej odloečvalo trajanju volitev – dekan oziroma volilni odobr, po 
njihovem njenju premore toliko pravniške kulture, da volitve zagotovo ne bodo 
razpisane za samo 4 ure. Po opravljeni razpravi in ostalih komentarjih, je bilo 
opravljeno glasovanje o predlaganem sklepu.  
 
Predlog sklepa št. 15:  
ŠSPF sprejema spremembo 3. odstavka 12 člena Pravilnika o volitvah v 
Študentski svet Pravne fakultete, tako da se glasi: Volišče oziroma dostop do 
informacijskega sistema za izvedbo volitev mora biti omogočeno najmanj 4 ure. V 
primeru izvedbe volitev na fakulteti, je volišče dostopno toliko časa, da imajo vsi 
upravičenci možnost oddati svoj glas. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 6 
PROTI: 2 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 16 je sprejet. 
 
Predsednica ŠS PF sporoča, da sta se na razpis za sodelovanje v volilni komisiji 2 
študenta. Zato je predlagala naslednji sklep.  
Predlog sklepa št. 16:  
ŠSPF predlaga vodstvu fakultete v volilno komisijo Maxie Nadižar Praprotnik in 
Davida Goloba.  
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 2 
 
Sklep št. 16 je sprejet. 
 
Seja je bila zaključena ob 20.03. 
Ljubljana, 11. 10. 2021 
 
 



  

 

Urban Lečnik Spaić                            Sara Gorinjac 
Tajnik ŠSPF                   Predsednica ŠSPF 

 


